



# 质量管理体系认证证书

## 西铁照明（中山）有限公司 质量管理体系符合ISO9001:2015标准

注册地址：广东省中山市横栏镇茂辉工业区A区

经营地址：广东省中山市横栏镇茂辉工业区A区

生产地址：广东省中山市横栏镇茂辉工业区A区

认证范围：LED灯具的生产（国内产品限3C证书范围内）

统一社会信用代码：91442000666494289R

证书编号：UQ231472R2

初次获证日期：2017年08月16日

发证日期：2023年08月16日

有效期至：2026年08月15日

签发人：

孟咏歌



0277



获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效

地址：中国·北京市·朝阳区北苑路170号3号楼（凯旋中心）17层

电话：010-84850008 网址：www.uicec.com

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询



# QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION CERTIFICATE

## SEITY LIGHT (ZHONGSHAN)CO.,LTD The Quality Management System Conforms to the Standard ISO9001:2015

Registered Address: Area A, Maohui Industrial Area, Henglan Town, Zhongshan City, Guangdong Prov.

Business Location: Area A, Maohui Industrial Area, Henglan Town, Zhongshan City, Guangdong Prov.

Production Address: Area A, Maohui Industrial Area, Henglan Town, Zhongshan City, Guangdong Prov.

Certified Scope: Production of LED lamps and lanterns (domestic product is limited to 3C certificate)

Unified Social Credit Code: 91442000666494289R

Registration No.: UQ231472R2

First Issuing Date: 16 Aug. 2017

Issuing Date: 16 Aug. 2023

Expiration Date: 15 Aug. 2026

Issued By: Meng Yong ge



0277



The certified organization should accept regular surveillance, if the surveillance are qualified, the certification will sustain effective.

Address: 17/F Building 3 (Triumph Center), 170 Beiyuan Road, Chaoyang Dist, Beijing P.R.China

Tel: 010-84850008 Website: www.uicec.com

This certification information can be queried on the CNCA official website (www.cnca.gov.cn)